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Številka: 032-2/2023-8 
ZAPISNIK 

 
7. seje Občinskega sveta občine Rogašovci, ki je bila v četrtek, 23. 10. 2023 ob 18.00 uri v novih 
prostorih mansarde osnovne šole, ki jo je vodil župan Rihard Peurača. 
 
Prisotni:  
- župan občine Rihard Peurača, 
- člani občinskega sveta: Agata Recek, Andrej Kisilak, Andreja Koller, Danijela Kolar, Alen Schwarz, 
Drago Bertalanič, Jožef Mencigar, Jožica Fükaš, Karel Horvat, Martin Ficko, Milan Frčko, Slavko 
Barbarič, Suzana Bokan, 
- odsoten: Darko Felkar - neopravičeno, , Frančišek Kranjec - opravičeno 
- ostali prisotni- vabljeni: Aleksander Mencigar, ravnatelj OŠ Sv. Jurij, Ingrid Vida Berden, predstavnica 
Domanie, Matevž Ružič, predstavnik podjetja Saubermacher&Komunala, 
- ostali prisotni – občinska uprava: Marija Saje, direktorica OU,   Simona Janič,  strok. sod. VI, Anja Cigut, 
strok. sod. VII/1 
- predstavnica medijev: Damjana Nemeš, Podjetje za informiranje 
 

DNEVNI RED 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 6. seje Občinskega sveta Občine Rogašovci. 
4. Pregled in potrditev zapisnika 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine 

Rogašovci. 

5. Letni delovni načrt Osnovne šole Sveti Jurij za šolsko leto 2023/2024. 

6. Letni program ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2024. 

7. Potrditev cene Izvajanja socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v 

Občini Rogašovci. 

8. Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Rogašovci – 1. obravnava. 

9. Predstavitev nove spletne strani Občine Rogašovci. 

10. Pobude in vprašanja.  
11. Razno. 

 
 

Tč. 1 – Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Župan je pozdravil vse navzoče in ugotovil, da je občinski svet sklepčen (prisotnih 13 članov občinskega 
sveta).  
 
Tč. 2 – Obravnava in potrditev dnevnega reda 
 
Člani občinskega sveta so se s predlaganim dnevnim redom strinjali, zato je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 57 
 
Potrdi se dnevni red 7. seje občinskega sveta v predlagani vsebini. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 članov občinskega sveta, od tega je 13 članov glasovalo 
ZA. 
Sklep JE BIL sprejet. 
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Tč. 3 – Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci 
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik 6. redne seje občinskega sveta, je župan dal na  glasovanje 

 
S K L E P  št. 58 

 
Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci  v zapisani obliki. 

 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 članov občinskega sveta, od tega je 13 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
 
Tč. 4 – Potrditev zapisnika 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci 
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik 4. dopisne seje občinskega sveta, je župan dal na  glasovanje 

 
S K L E P  št. 59 

 
Potrdi se zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci  v zapisani obliki. 

 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 članov občinskega sveta, od tega je 13 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
 

Tč. 5 – Letni delovni načrt Osnovne šole Sveti Jurij za šolsko leto 2023/2024 

Letni delovni načrt je dokument, s katerim osnovna šola in vrtec pri OŠ določita organizacijo in 
podrobno vsebino življenja ter dela in vrtca in se v njem za posamezno šolsko leto določi obseg, 
programe ter kadrovske, materialne in druge pogoje za uresničitev VZI procesa, potrdi pa ga svet 
zavoda. Gradivo je članom občinskega sveta predstavil ravnatelj OŠ Aleksander Mencigar. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Rogašovci se je seznanil z Letnim delovnim načrtom Osnovne šole Sv. Jurij za 
šolsko leto 2023/24, ki ga je sprejel Svet zavoda OŠ Sveti Jurij dne 21. 9. 2023. 

 
Tč. 6 – Letni program ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2024 
 
Predstavnik podjetja Saubermacher@Komunala iz Murske Sobote Matevž Ružič je predstavil 
Letni program ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Občine Rogašovci za leto 2024. 
Program je razviden iz priloge h gradivu za sejo.  
Župan je izpostavil problematiko okrog zbirnega centra za ločeno zbiranje frakcij v Serdici. 
Neznani storilci odlagajo velike količine vseh vrst odpadkov izven zbirnega centra, kar 
predstavlja velik problem tako za občino, podjetje in okolico. Podan je bil predlog, da se naj 
ponovno vzpostavi nadzor s kamerami, župan pa je povedal, da se bo postavila tudi rampa pri 
izvozu s ceste. 
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Po končani razpravi je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 60 
 
Občinski svet Občine Rogašovci potrjuje Letni program ravnanja s komunalnimi odpadki na 
območju Občine Rogašovci za leto 2024. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 članov občinskega sveta, od tega je 13 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
Tč. 7 – Potrditev cene Izvajanja socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini 
Rogašovci 
 
Predstavnica Domanie Ingrid Vida Berden je v uvodu predstavila izvajanje dejavnosti v lanskem letu 
tako finančno kot storitveno. Trenutna ekonomska cena se uporablja od julija 2022, ker pa so se stroški 
materiala glede na lanski izračun povišali za 8%, predlagajo zvišanje cene socialne storitve na domu, in 
sicer 23,72 EUR na uro na delavnik,  cena za delo v nedeljo, praznik ali dela prost dan pa bi znašala 
28,46 EUR. Glede na navedeno in glede na to, da pri storitvi socialne oskrbe na domu največji delež pri 
oblikovanju cene predstavljajo stroški dela, goriva, materiala, ki ga ni mogoče pokriti v okviru 
načrtovanih sredstev predlagajo potrditev predlaganih cen s 1. januarjem 2024. 
 
Razprave ni bilo, zato je bil dan na glasovanje 
 

S K L E P  št. 61 
 
Občinski svet Občine Rogašovci potrdi predlog cen storitev pomoči na domu za leto 2024, ki 
za efektivno uro na delovni dan znaša 23,72 EUR, od tega občina krije 13,76 EUR, občan pa 
9,95 EUR. Na dneve sobota, nedelja in prazniki pa znaša efektivna ura 28,46 EUR, od tega 
krije 16,51 občina, občan pa 11,95 EUR.  
 
Pred glasovanjem je bilo navzočih 13 članov občinskega sveta, od tega je 13 članov glasovalo 
ZA. 
 

Tč. 8 - Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Rogašovci – 1. obravnava 
 
Uvodne obrazložitve je podala direktorica OU Marija Saje. Povedala je, da občina do sedaj še ni imela 

sprejetega Odloka o turistični taksi, kar pomeni, da občina ni pobirala in odvajala takse. Postopek 

pobiranja in odvajanja promocijske takse je veljaven od 1. januarja 2019, zato je bil pripravljen predlog 

odloka, katerega vsebino so člani občinskega sveta prejeli z gradivom za sejo. 

 

V splošni razpravi, ki je sledila, so člani občinskega sveta razpravljali predvsem o vsebini 4. člena (višina 

turistične in promocijske takse) ter o vsebini 5. člena (oprostitvi plačila turistične takse).  

Po končani razpravi je župan predlagal, naj predlog odloka obravnava pristojno delovno telo, občinski 

svet pa se je s predlogom za 1. obravnavo seznanil. 
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Tč. 9 – Predstavitev nove spletne strani Občine Rogašovci 
 

Občina Rogašovci ima z mesecem novembrom novo spletno stran, katere zasnovo, izvedbo 
in vzdrževanje je pripravilo podjetje Sigmateh d.o.o. Predstavitev spletne strani je članom 
občinskega sveta podala Anja Cigut, strok. sodelavka na občinski upravi občine Rogašovci. 
 
Tč. 10 – Pobude in vprašanja 
 
Milan Frčko je izpostavil nekorektnost do dela in odnosa do strank s strani uslužbenke občinske uprave 
Andreje Štesl. Negativno izkušnjo z njo je imel sam, so pa se glede njenega odnosa pritoževali še drugi 
občani, za katere je pripravljala potrebno dokumentacijo. 
 
Andrej Kisilak je predlagal, da bi združili nekatere razpise. 
Marija Saje je odgovorila, da to ni izvedljivo, ker je vsebina posameznih razpisov tematsko različna. 
 
Martin Ficko je predlagal poenostavitev postopkov pri razpisih, ki jih pripravlja občinska uprava, da ne 
bi potrebovali tolikokrat sklicevati komisij oz. odborov za odločanje glede dodelitve sredstev iz 
razpisov. 
 
 

Tč. 11 – Razno 
 

Župan je člane občinskega sveta seznanil z naslednjimi tekočimi zadevami: 
- projekt RUNE in gradnja širokopasovne povezave se izvajata tudi v Občini Rogašovci. V mesecu  

oktobru je bil sestanek s predstavniki podjetja RUNE in izvajalci. Na sestanek so bili valjeni 

predsedniki vaških odborov. Izgradnja se bo v mesecu novembru oz. decembru začela tudi v 

naši občini (v kolikor ne kakšnih neugodnih vremenskih razmer). Polovica cevi za optično 

omrežje je bila vgrajena v sklopu izgradnje vodovoda, ostala polovica pa se bo vgrajevala sedaj. 

V času izgradnje bodo sklicani sestanki občanov po vaseh, da se podajo obrazložitve in pogoji 

za izkop in vgradnjo cevi ter možnosti priključitve; 

- postavitev sončne elektrarne na strehi kulturne dvorane je že v teku; 

- občina bo s sosednjimi občinami in z občino Sv. Anna iz Avstrije pristopila k projektu EZTS.  

- Nova ljubljanska banka še ni objavila razpisa za prodajo zgradbe v Rogašovcih; 

- potrebno pa bo pristopiti k reševanju problematike pošte zaradi previsokih stroškov 

(najemnina, tekoči stroški …),  

- občina bo pri Slovenskem regionalnem razvojnem skladu najela namensko posojilo za izvedbo 

projekta Nadgradnja vodovodnega sistema B; 

- Jožef Mencigar je bil imenovan za podžupana, funkcijo bo nastopil s 1. 12. 2023. 

Naslednja oz. zadnja seja v letošnjem letu bo 21. 12. 2023. ko bo na dnevnem redu predlog 
proračuna za javno obravnavo. 
 
Seja je bila končana ob 20.30 uri. 
 

Zapisala                  Župan občine 
Simona Janič                                                       Rihard Peurača 
 
 
Zapisnik je bil zaključen s sklepom številka 62. 


